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 zمیکسدزون

در آینه لیگ
فوتبال ایران

خرمگاه: بچه ها 
بازگشت خوبی به 

بازی داشتند
محمد خرمگاه مربی فولاد درباره 
تساوی تیمش مقابل مس کرمان 
می گوید:»نیمه اول بسیار بدی 
داشتیم، تیم مس از ما بهتر بود، اما 
تیم ما با تعویضی که داشت، از نیمه 
اول بهتر شدیم و توانستیم نبض 
بازی را در دست بگیریم و توانستیم 
شرایط خوبی را رقم بزنیم. با وجود 
قای منصوریان از  عدم رضایت آ
بازیکنان اما تنها چیزی که از آن 
رضایت داریم این است که بچه ها 
بازگشت خوبی به بازی داشتند و 
توانستیم نتیجه را به تساوی تبدیل 
کنیم.« او از شاگردانش انتقاد 
می کند: »همانطور که دیدید هر 
دو تیم موقعیت های خوبی خلق 
کردند اما هر تیم که می توانست 
بهتر از موقعیت هایش استفاده کند 
به برتری می رسید. فقط می توانم 
بگویم زمین به ما اجازه بازی نداد 
و خیلی مناسب بازی نبود. اما از 
بازیکنان گله داریم که در نیمه 
اول نسبت به بازی گذشته خیلی 
متفاوت بودند. شاید به خاطر این 
است که شهر کرمان از سطح دریا 
بالاست و بچه های ما را اذیت کرد. 
امیدوارم در بازی های آینده بتوانیم 

نتایج بسیار خوبی کسب کنیم.«

آقای الماسخاله کجا هستید

مازیار زارع: فقط 
امسال هستم 

مازیار زارع سرمربی ملوان درباره 
راک  ا لومینیوم  آ بل  وی مقا تسا
می گوید: »بسیار متأسفم که چنین 
اتفاقی در دقیقه نود افتاد. بازی قبلی 
هم همین اتفاق افتاد. سه امتیاز را 
گرفته بودیم و حتی می توانستیم 
به گل های بعدی برسیم وقتی 
یک، هیچ بودیم ولی متأسفانه کم 
دقتی می کنیم و گل  نمی زنیم و 
اینجور اتفاقات هم می افتد. بازی 
را خیلی راحت از دست دادیم ولی 
می توانستیم برنده بازی باشیم. من 
فکر می کنم نیمه دوم آلومینیوم یک 
موقعیت داشت.« زارع با مسئولان 
ورزش استان اتمام حجت می کند: 
»من امسال آخرین سال حضورم در 
ملوان است و امیدوارم سال دیگر هر 
کسی که می آید، حمایتش کنند. من 
این مدلی ام و حرف می زنم. مساوی 
شده دقیقه نود و مطمئناً پنالتی، 
خطا بوده و جاگیری بد داور وسط و 
کمک داور را داشتیم. خیلی ساده 
سر ما را بریدند. اگر اینجوری است 
داور نگذارند و ما هم اعنراض نکنیم. 
آقای خسروی الان کجایی؟ من که 
ول نمی کنم، الان بیا نظر بده. آقای 
استاندار کجا هستید؟ آقای دنیامالی 
کجایی؟ یا من را بردارید یا من بعد 
از برد، باخت و مساوی حرف هایم 
را می زنم. اینقدر یک تیم  مگر یتیم 
می شود؟ من دوست داشتم ببرم و 
این صحبت ها را بکنم ولی فوتبال 
قا کجایید  است و پیش می آید. آ
شما؟ هرچه دوست دارید به من 
بگویید که مساوی می کند و می بازد 
ولی من تقصیر هیچ کس نمی اندازم. 
اینقدر مرد هستم که همه چیز را 
گردن بگیرم، همانطور که در این سه 
سال هر اتفاقی افتاده جوابگو بودم و 
دنبال بهانه هم نیستم . با جان و دل 
تلاش می کنیم تیم را حفظ کنیم، 
سال دیگر قرار است چه اتفاقی 
بیفتد؟ آقای الماسخاله تیم هایی 
که قبلاً در لیگ برتر حضور داشتند 
از این استان، همین شکلی بودید؟ 
شما مگر متولی فوتبال استان 
نیستید؟ کجا هستید؟ چرا هیچ 
تیمی در استان گیلان روی خوش 
نمی بیند؟ نه سپیدرود، نه داماش، 
نه چوکا و نه آستارا! آقای استاندار 
چرا حمایت نمی کنید از تیم های 
استان گیلان؟ یا من را کنار بگذارید، 
اگر می توانید وگرنه من همینطور 
صحبت می کنم. من چیزی برای 
خودم نمی خواهم، برای شهرم و 
مردمم می خواهم. الان چه کسی 
باید جوابگوی مساوی و این داوری 
باشد؟ فنی را من جوابگویم و من را 
بزنید و انتقاد کنید در سطح شهر و 

هر جا، مخلص تان هم هستم.«

ساسان انصاری

غایب مقابل استقلال

وینگر پرتلاش خوزستانی ها در بازی مقابل مس کرمان کارت زرد گرفت تا 
بازی حساس هفته بعد فولاد مقابل استقلال را از دست بدهد. انصاری 
که با بازوبند کاپیتانی در مقابل مسی ها حاضر شده بود، در دقیقه ۶۵ روی 
اولین برخورد خود با بازیکن حریف، از سوی داور جریمه شد تا اخطار چهارم 
خود را در لیگ گرفته باشد و از مسابقه با استقلال بیرون بماند. انصاری 
به عنوان یک بازیکن اصلی، تأثیر زیادی در حرکات هجومی فولادی ها دارد.

نیما نکیسا

تکذیب مدیرعاملی ذوب آهن

نیما نکیسا پیشکسوت فوتبال کشورمان در واکنش به خبر مدیرعاملی اش 
در ذوب آهن می گوید: »واقعاً هیچ اطلاعی در این باره ندارم. می دانید که 
اهل دروغ نیستم و اگر صحبتی شده بود، می گفتم اما واقعاً چیزی در این 
باره نمی دانم. این باعث افتخارم است که نامم به عنوان یکی از گزینه های 
مدیرعاملی در این باشگاه مطرح شده است اما همان طور که گفتم صحبتی 
در این باره با من نشده است. کارمند فدراسیون فوتبال بوده و در خدمت 

فدراسیون هستم و هیچ پیشنهادی در این باره نداشتم.«

مجتبی سرآسیایی:

لیگ مسخره بازی شده است

مجتبی سرآسیایی مربی تیم فوتبال گل گهر سیرجان درباره شکست تیمش 
برابر استقلال می گوید: »صحنه  پنالتی علیه ما را ببینید. مشابه این صحنه را 
داور خطا نگرفت.  دقایق ۹۰ و ۱۸ نقطه عطف بازی بود. خطا روی کی روش را 
نگرفتند و همان توپ به گل تبدیل شد. ببینید بازیکن حریف چطور از پشت، 
روی بازیکن ما خراب شد و حتی از طریق گوشی به آقای بنیادی فر گفتند اما 

انگار نه انگار و هیچ واکنشی نداشت. این کارها مسخره بازی شده است.«

مردم رفسنجان 
و هواداران خیلی 
خونگرم هستند 

و همیشه به ما 
لطف داشتند و 

خیلی خوشحالم 
و امیدوارم در 

بازی فروردین ماه 
با پرسپولیس 

مثل قبل 
استادیوم پر 

شود و بتوانیم 
یک نمایش خوب 

داشته باشیم

محســن آذربــاد، هافبــک مــس رفســنجان 
دربــاره عملکــردش مقابــل نفــت آبــادان 
می گویــد: »خیلــی خوشــحالم کــه توانســتیم 
ســه امتیــاز را بگیریــم چــون در آینــده خیلــی 
می توانــد بــه مــا کمــک کنــد. نفــت آبــادان 
تیــم خوبــی اســت کــه فوتبــال بــازی می کنــد و 
حــق و جایگاهشــان اینجــای جــدول نیســت. 
ــر گل ببریــم و از  خوشــحالم کــه توانســتیم پ
آن مهم تــر گل نخوریــم. در بــازی رفــت مــا 
یــک بــر صفــر جلــو بودیــم ولــی یک-یــک 
شــد و گل آفســاید بــه مــا زدنــد. مــن ســومین 
پــاس گل امســالم بــود و خــدا را شــکر دوبــاره 
توانســتم پــاس گل بدهــم و امیــدوارم در 
ایــن هشــت بــازی باقی مانــده بتوانــم بهتریــن 
عملکــرد خــودم را داشــته باشــم و در جــدول 
پاس گل هــا بــالا بیایــم و ان شــاءالله بتوانــم 

گل هــم بزنــم.« 
او حــالا بــه آینــده تیمــش بیــش از پیــش 
امیــدوار اســت: »مــا تیم مــان معمــولاً خــوب 
بــازی می کنــد و فکــر می کنــم رونــد خوبــی 
داریــم و امیــدوارم در بازی هــای آینــده هــم 

ببریــم و هــم گل زیــادی بــه ثمــر برســانیم. 
مــا بعــد از اینکــه از جــام حذفــی کنــار رفتیــم، 
هدف مــان ایــن اســت کــه در لیــگ رتبــه 
خوبــی داشــته باشــیم و تمــام تمرکزمــان 
را می گذاریــم کــه در ایــن هشــت بــازی 
امتیــازات خوبــی کســب کنیــم و ان شــاءالله 
یــک رتبــه خیلــی خــوب را داشــته باشــیم.« 
آذرپــاد از داوری هــم رضایــت دارد: »بــه 
نظــرم صددرصــد هــر دو صحنــه پنالتــی بــود 
و آقــای ســیدعلی خیلــی خــوب ســوت زد و 
اصــلاً صحنــه ای نبــود کــه بخواهــد اعتراضــی 

وجــود داشــته باشــد.« 
او انتظــار دارد در اولیــن بــازی ســال آینــده 
ورزشــگاه خانگی شــان مملــو از تماشــاگر 
باشــد: »مــردم رفســنجان و هــواداران خیلــی 
خونگــرم هســتند و همیشــه بــه مــا لطــف 
ــدوارم در  ــی خوشــحالم و امی داشــتند و خیل
بــازی فروردین مــاه بــا پرســپولیس مثــل قبــل 
اســتادیوم پــر شــود و بتوانیــم یــک نمایــش 

خــوب داشــته باشــیم.« 
البتــه آنهــا بایــد بــرای بــازی بــا تراکتــور آمــاده 
ــاز از مــا  ــور دو امتی شــوند: »روی کاغــذ تراکت
ــر اســت و رقیــب مســتقیم مــا هســتند  بالات
و اگــر بتوانیــم امتیــاز بگیریــم خیلــی خــوب 

می شــود .«

 zمصاحبه

 zسؤال و جواب

بــا اینکــه تیــم صنعــت نفــت آبــادان 
اصــاً شــرایط خوبــی در جــدول نــدارد 
امــا میثــم تهیدســت مدافــع میانــی 
تیــم آنهــا بــا تمجیــد از شــکل بــازی 
تیمش امیدوار به بقا در لیگ اســت. او 
شــکل بــازی تیمــش را هجومــی می دانــد 
و مدعــی اســت کــه روی غافلگیــری 
دروازه شــان بــاز می شــود. البتــه او 
حســرت غیبــت هــواداران را در بیشــتر 
بازی هــای خانگــی  می خــورد و اعتقــاد 
دارد کــه اگــر آنهــا بودنــد نتایــج بهتــری را 

بــه دســت می آوردنــد.
 

باخت سنگینی را مقابل مس 
رفسنجان تجربه کردید؟

تیــم مــا در طــول هفتــه تمرینــات خوبــی 
را داشــت ولــی واقعــاً غافلگیــر شــدیم و 
اصــلاً فکــر نمی کردیــم کــه بــا ایــن نتیجــه 
شکســت بخوریــم. گرچــه بــازی را خــوب 
شــروع کردیــم امــا در دقایــق ابتدایی گل 
خوردیــم. متأســفانه شــرایط تیــم اصــلاً 
خــوب نیســت و جایــی بــرای حــرف باقــی 

نمی گــذارد
با تیم چهاردهم لیگ ۶ امتیاز 

فاصله دارید. قابل جبران است؟
هنــوز 8 هفتــه باقــی مانــده و در فوتبــال 
هــر چیــزی ممکــن اســت. مــا تــا روز آخــر 
تــلاش خودمــان را می کنیم و امیدواریم 
روز آخر در لیگ بمانیم و شرمنده مردم 

خــوب آبــادان نشــویم
در ۵ بازی اخیر 4 شکست و یک 

تساوی داشتید. چرا نتایج این 
گونه رقم خورد؟

ببینیــد مــا در تمــام بازی هــا بــا برنامــه 
وارد زمیــن می شــویم و بــه هیــچ وجــه 
ضدفوتبــال بــازی نمی کنیــم و اتفاقــاً 
انتحــاری حملــه می کنیــم امــا گاهــی در 
فوتبــال اتفاقاتــی رقــم می خــورد کــه روی 
غافلگیــری دروازه تیمتــان بــاز و کار بــرای 

جبــران ســخت می شــود.
غیبت هواداران چقدر در 

ناکامی های تان تأثیر داشت؟
مــردم آبــادان عاشــق ایــن تیــم هســتند و 
بــا ایــن تیــم زندگــی می کننــد و متأســفانه 
در خیلــی از بازی هــا از حضــور آنهــا 
محــروم بودیــم. امیــدوارم در بازی هــای 

بعــد مــا را تنهــا نگذارنــد.
با آمدن آقای تاوارس هم همچنان 

در منطقه سقوط هستید.
از وقتــی ایشــان بــه تیــم مــا اضافــه 
شــده اند واقعــاً شــرایط تیــم بهتــر شــده 
و روند فوتبالی بهتری در پیش گرفتیم.
نتایج که البته خلاف حرف شما را 
نشان می دهد. از چه بابت روند 

تیم بهتر شده؟!
مــا نســبت بــه فوتبالــی کــه در نیــم فصــل 
اول ارائــه می دهیــم خیلــی بابرنامه تــر 
شــده ایم و نــوع فوتبالــی کــه بــازی 

می کنیــم تفــاوت بســیار زیــادی نســبت 
بــه قبــل پیــدا کــرده ولــی متأســفانه در 
امــر کســب نتیجــه ضعیــف بودیــم و 
واقعــاً در خیلــی از مســابقات بدشانســی 

هــم آوردیــم.
در مورد داوری چه نظری دارید؟

مــن ترجیــح می دهــم در مــورد داوری 
حرفــی نزنــم و نمی شــود اظهارنظــر کــرد. 
فقــط امیــدوارم در تمــام بازی هــا عدالت 

اجــرا شــود و شــاهد نــاداوری نباشــیم.
در بازی قبلی پنالتی دادید. درست 

بود؟
ــد. مــن در  ــی اشــاره کردی ــه خوب ــه نکت ب
فاصله خیلی کم توپ به دستم برخورد 
کــرد و داور می توانســت پنالتــی نگیــرد، 
خیلــی ســختگیرانه تصمیــم گرفــت. 
قبــول دارم کــه تــوپ بــه دســتم خــورد 
امــا واقعــاً فاصلــه دســت مــن تــا تــوپ 
خیلــی کــم بــود. هــر چــه بــود گذشــت 
و بــه تصمیــم داور احتــرام می گــذارم.
بازی های آینده را چطور پیش بینی 

می کنید؟
از 8 بازی باقیمانده 4-5 بازی در آبادان 
میزبــان هســتیم و بــا تیم هایــی بــازی 
داریــم کــه می تــوان گفــت حریف هــای 
اصلــی مــا بــرای مانــدن در لیگ هســتند. 
از هــواداران خواهــش می کنــم کــه 
در بازی هــای باقیمانــده در آبــادان بــه 
ورزشــگاه بیاینــد و مــا را تنهــا نگذارنــد. 

امیــدوارم روز آخــر لیــگ شــرمنده 
هــواداران نشــویم.

با تاوارس روند فوتبالی تیم عوض شد

 میثم تهیدست: امیدوارم روز آخر 
شرمنده آبادانی ها نشویم

محسن آذرباد:

 می خواهم به بالای جدول 
پاسورها برگردم
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من در فاصله 
خیلی کم توپ به 

دستم برخورد کرد 
و داور می توانست 

پنالتی نگیرد، 
خیلی سختگیرانه 

تصمیم گرفت. 
قبول دارم که 
توپ به دستم 
خورد اما واقعاً 

فاصله دست من تا 
توپ خیلی کم بود. 
هر چه بود گذشت 

و به تصمیم داور 
احترام می گذارم


